
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 724
Vil ministeren under henvisning til REU alm. del - bilag 171(fortroligt) besvare
følgende spørgsmål, eventuelt i fortrolig form?:
Vil ministeren kommentere henvendelsen, herunder redegøre for sagsforlø-
bet?
Vil ministeren redegøre for, hvorfor statsadvokaten ikke svarer på advoka-
thenvendelser i sagen, og hvad vil ministeren gøre for at sikre, at disse sager
fremmes af hensyn til offeret?
Hvorfor har myndighederne ikke anvendt Østrigsmodellen i den konkrete sag
og forment gerningsmanden fra hjemmet?
Kan politiet stille betjente til rådighed, når et offer skal hente sine ting – og
hvorfor er det ikke sket i den konkrete sag?
Finder ministeren det acceptabelt, at gerningsmanden udebliver fra ankesa-
gen tre gange i træk? Hvad vil ministeren gøre for at sikre, at sagen gennem-
føres, så offeret kan få fred i sindet? Hvorfor er politiet ikke sat til at hente den
pågældende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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